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Protokół 
z XXXIX sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 19 maja 2022 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.25 i trwała do godziny 14.46. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,33% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecny był radny Krzysztof Kaczmarek. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ponadto w obradach uczestniczyli: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Grzegorz 
Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – Sekretarz 
Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika Gminy, Małgorzata Waleńska – kierownik 
Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Józef Grobelny – kierownik Wydziału Służb Technicznych, 
Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej 
w Pępowie, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów 
mieszkańców oraz sołtysi – według załączonej listy obecności. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych 

na nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XXXII/228/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 5 listopada 
2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 
Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
i lokalach położonych na terenie gminy Pępowo, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych w miejscowości Siedlec, 
stanowiących własność Gminy Pępowo, 

c) przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 
Pępowo na lata 2022-2023, 

d) zmiany uchwały nr XXX/221/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 30 września 
2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030, 
f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 
g) zmiany uchwały nr XXXVI/269/2022 Rady Gminy Pępowo z dnia 18 lutego 

2022 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy 
Pępowo na 2022 rok. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 
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W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych, sołtysów oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do głoso-
wania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 

W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 
W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 
W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XXXVIII sesji Rady 

Gminy Pępowo był do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono i wyrażono zgodę na 
przyjęcie go bez odczytywania. 

Protokół z XXXVIII sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 14 głosami 
„za”. Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych; wpłynęła natomiast odpowiedź 
na wniosek radnego Radosława Sobótki z dnia 4 kwietnia 2022 r. skierowany do Zarządu 
Powiatu Gostyńskiego. Przewodniczący odczytał treść odpowiedzi. Odpowiedź na wniosek 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
- Przewodniczący – zapytał, czy radny Radosław Sobótka jest zadowolony z odpowiedzi 
udzielonej przez Starostwo Powiatowe. 
- Radny Radosław Sobótka – odparł, iż jest zadowolony z tego, że odpowiedź wpłynęła, jednak 
jej treść jest nie do końca zadowalająca. Zauważył, iż pismo jest datowane na 28 kwietnia 
i Starostwo Powiatowe wskazuje na to, że warunki atmosferyczne nie pozwalają na naprawę 
dróg, ponieważ występują poranne przymrozki, Stwierdził, że w takim razie nie wie, kiedy będą 
się zaczynać zimowe naprawy dróg, ponieważ na dzień 18 maja w Czeluścinie nic się nie 
zmieniło. 
- Przewodniczący – odpowiedział, że to rozumie. Dodał, że naprawy już trwają, jednak 
Czeluścin najwidoczniej nie był pierwszy w kolejności – niewykluczone, że naprawa dróg 
w tej miejscowości będzie przeprowadzona na końcu. 
- Radny Radosław Sobótka – przypomniał, iż wnioskował o przedstawienie kryteriów oraz 
schematu wyboru kolejności dróg do naprawy przez firmę wygrywającą przetarg, jednak na to 
pytanie nie została udzielona odpowiedź. 
- Przewodniczący – potwierdził, iż na to pytanie nie było odpowiedzi. 
- Radny Radosław Sobótka – podkreślił, że ta kwestia jest bardzo istotna, ponieważ za chwilę 
może się okazać, że Czeluścin lub inna miejscowość z terenu gminy Pępowo co roku będzie na 
końcu i drogi będą naprawiane w sierpniu, czyli przed zimą, skoro maj jest miesiącem 
rozpoczęcia napraw. 
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- Przewodniczący – stwierdził, iż nie zależy to od przedstawicieli gminy. Dodał, iż można by 
wysłać jeszcze jedno pismo do starostwa i zwrócić się o przedstawienie harmonogramu napraw, 
jednak zanim to nastąpi, może nastać jesień. 
- Radny Radosław Sobótka – stwierdził, iż interesowałby go nie tyle sam harmonogram, ile 
sposób wyboru kolejności oraz kto jest osobą decyzyjną w tym zakresie. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż nie umie odpowiedzieć na to pytanie. Zapytał, czy wójt zna 
odpowiedź. 
- Wójt – przyznał, iż nie zna kryteriów, którymi kieruje się powiat, jednak istnieje klasyfikacja 
kategorii dróg, która funkcjonuje zarówno jeśli chodzi o odśnieżanie, wykaszanie, jak i łatanie 
dziur w drogach. Wyjaśnił, że droga w Czeluścinie czy też droga w Krzyżankach, o której 
wspomniała na komisjach radna Alina Patalas, są to drogi kategorii IV i V dla powiatu, 
natomiast drogami pierwszej kolejności na terenie gminy Pępowo są drogi relacji Siedlec – 
Pępowo – Dłoń oraz Krobia – Pępowo – Kobylin. Wójt poinformował, iż jest w posiadaniu 
takiego zestawienia i można je znaleźć również w internecie, po czym stwierdził, że zapozna 
się z nim i powiadomi radnego, jak wygląda kategoryzacja dróg od strony formalnej i w jakiej 
kolejności teoretycznie powinny być prowadzone prace. Dodał, że czasami trzeba by się 
zagłębić w szczegóły przetargu, ponieważ zdarza się, że w poszczególnych gminach prace są 
prowadzone przez różne firmy; jeśli jednak chodzi o naprawy masą i grysem, na terenie całego 
powiatu działa tylko jedna firma, co może się przekładać na długi czas oczekiwania. Zapewnił, 
iż zanotował sobie tę kwestię i poruszy ją podczas przyszłotygodniowej rozmowy. 
- Radny Radosław Sobótka – podzielił się spostrzeżeniem, że być może powiat wychodzi 
z założenia, że skoro droga w Czeluścinie ma być remontowana, nie warto jej naprawiać. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż uwaga radnego miała charakter humorystyczny. 
- Radny Radosław Sobótka – zgodził się ze swoim przedmówcą i dodał, że kierowcy będą 
zmuszeni jeździć po dziurach przez kolejne pół roku. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż w budżecie nie przeznaczono pieniędzy na remont. 
- Radny Radosław Sobótka – odparł, że Czeluścin ma być robiony w tym roku. 
- Wójt – potwierdził, iż droga w Czeluścinie ma być robiona w tym roku. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż remont będzie prowadzony na innym odcinku. 
- Radny Radosław Sobótka – odparł, że remont ma być prowadzony w newralgicznym miejscu. 
- Przewodniczący – przypomniał, że na drodze wiodącej przez wieś w kierunku Smolic też są 
dziury. 
- Radny Radosław Sobótka – zgodził się z przewodniczącym, po czym zauważył, że jedną 
dziurę można ominąć, jednak dziesięciu dziur ominąć nie sposób. 
- Przewodniczący – zaproponował, żeby zamknąć dyskusję nad tą kwestią, po czym zobowiązał 
wójta zasięgnięcia informacji i udzielenia odpowiedzi radnemu. 
 

W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) zmiany uchwały nr XXXII/228/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 5 listopada 
2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Pępowo 
na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na 
terenie gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. 
Wyjaśniła, iż chodzi o dokonanie małej zmiany dotyczącej zasad udzielania dotacji, polegającej 
na dopuszczeniu możliwości łączenia dotacji gminnej z innymi dotacjami bezzwrotnymi – przy 
zachowaniu zasady, że łączna kwota dofinansowania nie przekroczy 100% kosztów 
kwalifikowalnych całego przedsięwzięcia. Dodała, że zmiana została przekazana do 
zaopiniowania do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, a także do Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi, którzy nie wnieśli uwag do tej zmiany. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/283/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/228/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 
5 listopada 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 
Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach 
położonych na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych w miejscowości Siedlec, 
stanowiących własność Gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik WRG 
Małgorzata Waleńska. Poinformowała, że od kilkunastu dni budynek dawnej szkoły w Siedlcu 
oficjalnie jest już budynkiem mieszkalnym wielorodzinnym, uzyskano pozwolenie na 
użytkowanie tego budynku, a także wydzielono 7 lokali mieszkalnych. Wyjaśniła, iż podjęcie 
przez Radę Gminy uchwały umożliwi zbycie tych lokali mieszkalnych – jest to jeden 
z wymogów formalnych pozwalających na przeprowadzenie procedury związanej ze sprzedażą 
tych lokali. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/284/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 
w miejscowości Siedlec, stanowiących własność Gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo 
na lata 2022-2023 – projekt uchwały przedstawiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. 
Wyjaśniła, iż opracowanie Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 2022-
2023 następuje na podstawie wytycznych w zakresie rewitalizacji określonych w programach 
operacyjnych na lata 2014-2020; dokument ten jest niezbędny przy aplikowaniu o środki 
zewnętrzne, głównie unijne – czy to przez gminę Pępowo, czy przez lokalnych 
przedsiębiorców. Podsumowała, iż opracowanie tego dokumentu jest niezbędne, żeby nie 
zamykać drogi do rewitalizacji terenów gminy. 
Dyskusja – brak. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/285/2022 w sprawie zmian przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 2022-2023 – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

d) zmiany uchwały nr XXX/221/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 30 września 
2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt 
uchwały omówiła zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, uchwała dotyczy 
zwiększenia kwoty pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2022 w związku 
z realizacją zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Siedlec – Pępowo wraz 
z budową ciągu pieszo-rowerowego” do kwoty 2.730.355,76 zł. 
Dyskusja – brak. 
W wyniku błędu systemu nie został odnotowany głos oddany przez radną Elżbietę Pawlak, 
która była obecna w sali posiedzeń podczas głosowania. W związku z powyższym 
Przewodniczący zarządził powtórne głosowanie nad projektem uchwały. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/286/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXX/221/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 
30 września 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2022-2030 zostały 
dostosowane do zmian w budżecie gminy na 2022 rok, a po dokonaniu zmian wynik budżetu 
jest deficytowy. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/287/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2022-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do budżetu po stronie wydatków w dziale Oświata 
i wychowanie, paragraf 6050, zauważył, że proponuje się zmniejszenie wydatków 
inwestycyjnych jednostek budżetowych o kwotę 50 tys. zł i kwota ta zostaje zdjęta z zadania 
pn. „Poprawa warunków bezpieczeństwa pożarowego w Szkole Podstawowej w Pępowie”. 
Zapytał, czy zadanie to jest odłożone w czasie, czy po prostu już nie trzeba tego robić. Poprosił 
wójta o ustosunkowanie się do tego zagadnienia. 
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- Wójt – wyjaśnił, iż środki zostały zdjęte z tego zadania, ponieważ były potrzebne w innych 
działach. Nadmienił, że w roku bieżącym zadanie to raczej nie zostanie zrealizowane 
w planowanym zakresie, ponieważ biuro projektowe poprosiło o przedłużenie terminu 
przygotowania dokumentacji i uzyskania pozwoleń do końca sierpnia. W związku z tym 
w miejsce działań związanych z dostosowaniem obiektu do przepisów przeciwpożarowych 
zostanie „wstawione” inne zadanie zgłoszone przez dyrekcję szkoły, czyli np. wejście do 
przedszkola od strony podwórza oraz wstępnie wejście na salę sportową, gdzie odpadają płytki 
– miałyby one zostać zastąpione granitem, podobnie jak to miało miejsce w przypadku schodów, 
przy czym ostateczna decyzja w tej sprawie jeszcze nie zapadła. Nawiązując do pierwotnie 
planowanego zadania poinformował, że nic się nie mówi o tym, aby termin jego realizacji miał 
zostać przedłużony, jednak szkoła jest specyficznym obiektem, gdzie pewnych zadań raczej nie 
można realizować jesienią czy zimą, ponieważ w grę wchodzą wyłącznie lipiec i sierpień. 
Wyraził nadzieję, iż [prawodawcy] odstąpią od tego lub po raz kolejny przedłużą termin 
realizacji tego zadania. Podsumował, iż gmina Pępowo najprawdopodobniej zmierzy się z tym 
w przyszłym roku. 
- Radny Walerian Szafraniak – odnosząc się do proponowanych zmian w dochodach, 
a konkretnie do odszkodowania z tytułu uszkodzonej szyby w ciągniku, zapytał, czy ów ciągnik 
jeździ bez szyby, skoro nie poniesiono wydatku, czy może założono już nową szybę i pozostały 
jeszcze dodatkowe środki w kwocie 3.124,00 zł. 
- Zastępca Skarbnika Małgorzata Kęsy – odpowiedziała, że szyba została wymieniona na 
bieżąco i pozostało z tego tytułu jeszcze ok. 100 zł, natomiast wymianę szyby sfinansowano ze 
środków, które wcześniej były na tym paragrafie – odszkodowanie stanowi ich zwrot. 
- Przewodniczący – odnosząc się do działu 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
i zawartego w opisie wydatku sformułowania „przyłącza do sieci świetlicy i sklepu 
w Babkowicach” zapytał, czy gmina posiada sklep w Babkowicach. 
- Wójt – odpowiedział, iż sklep przy świetlicy stanowi własność gminy i aktualnie znajduje się 
on w dzierżawie, gmina czerpie czynsz z tego tytułu. Wyjaśnił, iż ten moment dzierżawca 
[sklepu] jest na podliczniku ze świetlicy i ten stan rzeczy musi ulec zmianie w kontekście 
planowanego montażu paneli fotowoltaicznych na świetlicy w Babkowicach ze wsparciem 
z Lokalnej Grupy Działania; sklep będzie miał odrębne przyłącze, odrębny licznik i dzierżawca 
będzie płacił za tyle energii, ile jej zużyje. 
- Radny Józef Śląski – zwrócił uwagę, iż w projekcie uchwały dwukrotnie występuje § 6. 
- Przewodniczący – skorygował omyłkę pisarską podczas odczytywania treści uchwały i zlecił 
jej usunięcie z dokumentu. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/288/2022 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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g) zmiany uchwały nr XXXVI/269/2022 Rady Gminy Pępowo z dnia 18 lutego 2022 r. 
w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2022 rok – 
projekt uchwały przedstawiła sekretarz gminy Katarzyna Kmiecik-Rosa. Wyjaśniła, iż zmiana 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2022 rok jest konsekwencją przed 
chwilą podjętej uchwały. Nadmieniła, że środki finansowe na realizację gminnego programu 
pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, a także 
z dodatkowych opłat od napojów alkoholowych w małych opakowaniach jednostkowych 
o ilości nominalnej napoju nie przekraczającej 300 ml. Nadmieniła, iż odpowiednio zwiększono 
wydatki o kwotę 74.827,44 zł na zakup materiałów i wyposażenia, zakup usług pozostałych, 
a także zakup placów zabaw na terenie gminy Pępowo, w tym 53.603,58 zł w związku 
z niewykorzystaniem środków finansowych z roku 2021 z opłat za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych oraz opłat od napojów alkoholowych przekazanych przez 
Urząd Skarbowy w kwocie 21.223,86 zł. Następnie sekretarz gminy Katarzyna Kmiecik-Rosa 
szczegółowo omówiła zmiany w załączniku do uchwały. Podsumowując swą wypowiedź 
poinformowała, iż po dokonaniu zmian łączne koszty realizacji zadań ujętych w programie 
wynosić będą 196 827,44 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIX/289/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/269/2022 Rady Gminy Pępowo 
z dnia 18 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2022 
rok – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 

 
W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 

- Radna Elżbieta Pawlak – w imieniu społeczności Wilkonic podziękowała powiatowi za długo 
oczekiwane przejście dla pieszych naprzeciw placu zabaw. Następnie zwróciła się do wójta 
z prośbą o dokończenie tej inwestycji – wykonanie ładnego dojazdu do posesji w rejonie byłego 
przedszkola oraz o wykonanie wiaty na narzędzia. Wyraziła nadzieję, że na dożynki wszystko 
będzie gotowe. 
- Wójt – zwrócił się do kierownika WST Józefa Grobelnego z prośbą o zanotowanie 
wymienionych zadań „odpowiednio wysoko”. Zapewnił, że za moment gmina zakupi garaż, 
który zostanie ustawiony we wskazanym miejscu, zatem na dożynki wszystko powinno być 
gotowe. 
- Sołtys Kościuszkowa Tomasz Gruetzmacher – zwrócił się do wójta i kierownika Grobelnego 
z prośbą o dokonanie naprawy drogi Siedlec – Kościuszkowo, gdy tylko pojawi się taka 
sposobność. Wyjaśnił, iż degradacja drogi zauważalnie postępuje z uwagi na fakt, iż aktualnie 
jest ona użytkowana intensywniej niż zwykle z powodu zamknięcia drogi Pępowo – Siedlec. 
Podkreślił, że z drogi tej korzystają także ciężkie auta i ciągniki, w związku z czym pojawiają 
się ubytki i zaczyna być nierówno. Przekonywał, że jeśli droga zostanie naprawiona w porę, 
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będzie służyć jeszcze przez długie lata; w przeciwnym razie w ciągu kilku miesięcy może dojść 
do poważniejszych uszkodzeń wymagających większej naprawy. 
- Wójt – zapewnił, że naprawa drogi przy użyciu emulsji i grysu rozpocznie się niebawem. 
Zapewnił, iż zdaje sobie sprawę z problemu i wyraził przekonanie, że gmina sobie z nim poradzi, 
a prace powinny rozpocząć się w ciągu tygodnia. 
- Tomasz Gruetzmacher – zwrócił uwagę na pogarszający się stan drogi dojazdowej do pół 
prowadzącej z Kościuszkowa w kierunku Gębic. Podkreślił, iż zdaje sobie sprawę, że aktualna 
pogoda, czyli brak opadów, nie sprzyja prowadzeniu tego typu prac; w związku z tym zwrócił 
się z prośbą o wyrównanie drogi ciężkim sprzętem i uzupełnienie ubytków, gdy pojawi się taka 
możliwość. 
- Wójt – poinformował, iż do naprawy są drogi: rębiechowska, z Siedlca do Ludwinowa (przez 
las) oraz Gębice – Kościuszkowo. Wyjaśnił, iż wyrównanie tych dróg będzie wymagało 
dowiezienia kruszywa, ponieważ nie ma już czym zagarnąć ubytków. Zapewnił, że realizacja 
tego zadania jest w planach. 
- Dyrektor GOKSiAL Leszek Żelazny – zaprosił wszystkich zebranych do udziału w koncercie 
poświęconym pamięci Zbigniewa Wodeckiego w wykonaniu artystów z gminy Pępowo, który 
ma odbyć się w niedzielę (22.05.) o 15.00. 
- Radny Walerian Szafraniak – zwrócił się do wójta i dyrektora GOKSiAL z pytaniem, kiedy 
odbędą się Dni Pępowa. 
- Leszek Żelazny – poinformował, że Dni Pępowa odbędą się 24, 25 i 26 czerwca, czyli 
w ostatni weekend czerwca. Następnie pokrótce przedstawił program imprezy. Nadmienił 
ponadto, że tydzień wcześniej (18-19.06.) odbędzie się Runaway, na 29.05. zaplanowano 
Turniej Piłkarski im. Ryszarda Zjeżdżałki, 1.06. na stadionie odbędzie się gminny Dzień 
Dziecka, którego pomysłodawcą był wójt, 5.06. – zawody strażackie, a 12.06. – rowerówka. 
Podsumowując swą wypowiedź stwierdził, że program imprez przedstawia się dość bogato, 
i ponownie zaprosił wszystkich do uczestnictwa. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

XXXIX sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
   
 
 

Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


